
 
Beboerrepræsentationen i Lyngby Søpark 
Referat af bestyrelsesmøde d. 8. november 2017 

 

Deltagere:  
Jan, Thomas, Hanne og Klaus  
Referent:  
Jan 
  
1. Godkendelse af sidste mødereferat  
Mødereferat blev godkendt 

 
2. Siden sidst v/ formand 
Der har været sporadiske henvendelser til vores nye Driftchef, Niels Hempler. Disse henvendelser 

har drejet sig om følgende: 

● Udeståender ifb. § 18 møde afholdt med Søren Nielsen, Se mail af 12. april 2017 fra Søren 
Nielsen  

● Genetablering af Syrenhæk 
● Vedligeholdesplan 

 
Niels har ikke ladet høre fra sig. 
 

3. Nyt fra vicevært/DEAS 
Intet at rapportere. 

 

4. Nyt fra hjemmesiden & forum / web ansvarlig 
Det blev beslutte at nedlægge vores forum og i stedet etablere en Facebook gruppe. Thomas er 

ansvarlig for oprettelse af FB Grp. Det forventes at denne site er i luften ved udgangen af 

november 2017.  

Thomas og Jan vil efterfølgende være ansvarlig for administrationen. Iben laver opslag vedrørende 

dette samt etablerer link fra vor hjemmeside til FB.  

 

5. Status på økonomi 
Klaus kunne berette at der ingen afvigelser er i vort budget. 
 
6. Sociale aktiviteter 
Hanne kunne berette, at begge vores initiativer: 

 

● Sommerhygge samt  

● Halloween  

 

Begge aktiviteter var en stor success. Det blev besluttet at gennemføre begge aktiviteter til næste 

år. 

 

Ligeledes er der investeret i et bordtennisbord (under nr. 10). Det er til stor fornøjelse for de 

naboer der kender til det. Bestyrelsen har været urolig for eventuelle støjgener dette har måtte 

medføre - dette har vist sig at være ubegrundet. 
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5. Løbende sager 
Se vedhæftet dokument 

 

6. Eventuelt 
Følgende blev diskuteret/besluttet: 

● Det har været et problem af toilettet v/hobbyrummet er blevet benyttet af børn med 

dertilhørende rengøring af bestyrelsesmedlemmerne til følge. For at mindske dette blev det 

besluttet at installere en lås ind til toilettet, hvis nøgle kun bestyrelsen samt vicevært har 

kendskab til placeringen af. 

● De mange løse hunde der færdes i området ønske begrænset, hvorfor det vil blive foreslået 

over for DEAS at sætte skilte op med at Hunde skal føres i snor. Ligeledes ønskes det, at 

der bliver opsat skilt ved det grønne område ned til Lyngby Sø, at ejer af hunde samler op 

efter dem, således at børn kan lege og spille bold uden at træde i eller få hundelorte på 

derer tøj. 

● Klaus oplyste at han havde fået en klage over for meget støj fra sin lejlighed pga “trampen i 

gulvet” af hans 6 årige søn. Generelt er støj ikke et problem men fodstøj forekommer 

mellem etagerne. 

● Dørspion ønskes af flere. Når FB er oppe kommunikeres laverandør ud. 

● Eventuelt etablering af fodboldmål og trampolin V/grønne område undersøges 

●  

 

9. Næste møde 
 Næste bestyrelsesmøde 15. januar kl. 20.15 
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Løbende sager 
 

Pkt. Aktivitet Note Ansvarlig 

1 Ekstra kælderrum Stadig til debat hos  DEAS - (SN 
undersøger) 

Jan 

2 Lås på kælderdøre DEAS Jan 

3 Vedligeholdelsesplan Forventet gennemgang ved næste DEAS 
møde 

Jan 

4 Ansvar vinduer / LLO Undersøges Jan 

5 P-laug Vi ønsker at “sidde” med ved bordet Jan 

6 Grundejerforening Vi ønsker at “sidde” med ved bordet Jan 

7 Storskrald (pap) Afventer container/svar fra kommune Jan 

8 Utætte tage Afventer/retssag Jan 

9 Grønne områder Obs. på vedligeholdelse Jan 

10 Efeu beplantning  Jan 

11 66 møde Forventet gennemgang ved næste DEAS 
møde 

Jan 

12 Sti til Hvalen  Jan 

13 Kommunikation med DEAS  Jan 

14 Fastelavn afholdes den 11/2  Hanne 

15    

16 Døde sager   

17 Fællesantenne ordning   

18 WiFi til bestyrelseslokale   

19 Videoovervågning P-kælder   

20    

21    
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